
بازتاب مضحکه هالک ایرانی
واکنش های توئیتری به مبارزه سجاد غریبی با فایتر 
قزاق مثل خود مبارزه بامزه است. از این به بعد بهتر است 
عادت کنیم به جای »هالک ایرانی« همان سجاد غریبی 
صدای��ش کنیم. این پدیده عجیب که تا حالا حتی یک 
مبارزه رسمی هم نداشت، طی سال های اخیر با اعتماد 
به نفس بالا و تصاویری که بعدها مشخص شد اکثر آنها 
فتوشاپ بوده، حسابی مشهور شد. با این اوصاف می شد 
انتظار داش��ت او از نظر فنی چیز زیادی در چنته ندارد؛ 
موضوعی که در مبارزه با فایتری که خود را »گوریل قزاق« 
می نامید نمایان شد؛ جایی که سجاد حتی توان زدن یک 
مشت به حریف سبک تر از خود را نداشت و مفتضحانه 
باخت! هشتگ های هالک ایرانی و هالک فتوشاپی بعد از 
شکست غریبی مقابل مبارز قزاق در عرض کمتر از یک 
دقیقه بسیار زیاد بود و همچنان ادامه دارد، کافی است ۲ 
هشتگ یاد شده را در توئیتر دنبال کنید تا با واکنش هایی 
روبه رو شوید که خیلی از آنها مثل خود مبارزه، بامزه است. 
کاش مسؤولان وزارت ورزش یک بار برای همیشه، جلوی 

آبرو ریزی این آدم را بگیرند. 

درخواست فیفا برای حضور زنان
در رقابت های لیگ برتر

فدراسیون جهانی فوتبال در نامه اخیر خود به فدراسیون 
فوتبال، حضور زنان در ورزشگاه های فوتبال هنگام برگزاری 
رقابت های لیگ برتر را خواستار شده است. به گزارش ایسنا، 
در آستانه شروع فصل جدید لیگ برتر فوتبال ایران، نامه ای 
از س��وی فیفا در ارتباط با شرایط و امکان حضور زنان در 
ورزش��گاه های فوتبال به فدراسیون فوتبال رسیده است. 
فدراس��یون جهانی فوتبال 3 روز قبل در قالب نامه ای با 
استناد به نامه نگاری اخیر خود با این فدراسیون در زمینه 
فراهم کردن شرایط حضور زنان، خواستار ارائه توضیحاتی 
درباره امکان ورود زنان به ورزشگاه شده و به این فدراسیون 
توصیه کرده با ش��روع فصل جدی��د، زنان همانند مردان 
تماشاگر بازی های لیگ برتر باشند. بر اساس منابع خبری 
در فدراسیون فوتبال، ظاهرا در این نامه هیچ اشاره ای به 
ضرورت ورود زنان به ورزشگاه ها نشده اما خواستار تعامل این 
فدراسیون با نهادهای بین المللی برای فراهم کردن شرایط 
به منظور حضور زنان در ورزشگاه ها شده است. همچنین 
در این نامه به ارائه گزارش��ی از اقدامات اخیر فدراس��یون 
فوتبال با توجه به نامه نگاری های گذشته بعد از بازی ایران 
و لبنان در مشهد اشاره شده است. فدراسیون فوتبال بعد 
از دریافت نامه مذکور، هنوز پاسخی به آن نداده اما در حال 
بررس��ی این نامه و ارائه گزارشی از وضعیت کنونی درباره 
ام��کان ورود زنان به ورزش��گاه ها در رقابت های لیگ برتر 
است. پیش از این وزارت ورزش و جوانان به عنوان متولی 
اکثر اماکن ورزشی کشور اعلام کرده بود در حال بررسی و 
اعمال شرایطی است که زنان بتوانند در ورزشگاه ها تماشاگر 
مسابقات فوتبال باشند، با این حال به نظر می رسد هنوز اقدام 
عملیاتی موثری در ارتباط با حضور زنان در ورزشگاه های 
فوتبال نشده است. از طرفی طبق آخرین مصوبه ستاد مقابله 
با کرونا، تماشاگران می توانند به اندازه 3۰ درصد از گنجایش 
ورزشگاه ها روی سکوها حضور داشته باشند و فعلا خبری 

از حضور صددرصدی تماشاگران هم نیست. 

استقلال با مطالبات میلیچ
چه می کند؟

باشگاه استقلال برای به تعویق انداختن پرداخت مطالبات 
»هرویه میلی��چ« این فرصت را دارد که پرونده را به دادگاه 
حکمیت ورزش )CAS( ببرد. با حکم فدراس��یون جهانی 
فوتبال، پرونده شکایت میلیچ از باشگاه استقلال به سرانجام 
رسید و این باشگاه باید ۱۴۰ هزار دلار به این بازیکن کروات 
پرداخت کند. پیش از این حکم، میلیچ از بندهای وجه التزام 
موج��ود در قراردادش بابت تاخی��ر در پرداخت مطالباتش 
استفاده و علیه استقلال به فیفا شکایت کرده بود. این بازیکن 
در شکایتی که تنظیم و به فیفا ارسال کرده بود، بندهای ماهانه 
و سالانه خسارت های تاخیر مطالباتش را قید کرده بود تا بتواند 
رقم مطالبات خود را بیشتر کند. رقم دادخواست این بازیکن 
حدود ۶۰۰ هزار دلار بود. باش��گاه استقلال پس از دریافت 
حک��م اولیه میلیچ، گراندز رأی این حکم را از فیفا دریافت 
کرد و تا این  جای کار در مهلت ۲۱ روزه گراندز پرونده این 
بازیکن قرار دارد. طبق پیگیری های انجام شده، مدیران باشگاه 
استقلال مدنظر دارند روی این پرونده درخواست تجدید نظر 
بدهند تا پرونده میلیچ به دادگاه حکمیت ورزش )CAS( برود. 
همان طور که مشخص است، اگر باشگاه استقلال در فرصت 
۲۱ روزه گراندز رأی میلیچ، درخواستی را ارائه ندهد، حکم 
این بازیکن کروات پیشین استقلال قطعی می شود و باشگاه 
استقلال موظف است مبلغ قطعی شده را به میلیچ بپردازد. 

درگیری فیزیکی بازیکن سپاهان
با خبرنگار ترکیه ای!

یک خبرنگار ترکیه ای از ضرب وجرح توس��ط مانوئل 
فرناندز و مدیربرنامه هایش به پلیس شکایت کرده است. 
به گزارش »ان تی وی« ترکیه، مانوئل فرناندز، ستاره پرتغالی 
که در س��ال های گذشته برای بشیکتاش بازی می کرد، 
به خبرنگاری که در کوروچش��مه استانبول از او عکاسی 
می کرده، حمله ور شده است. مصطفی آغداغ، گزارشگر 
تلویزیونی علیه فرناندز و مدیربرنامه اش طرح ش��کایت 
رسمی کرده است. مانوئل فرناندز، ستاره سابق بشیکتاش 
که در تیم سپاهان ایران بازی می کند، متوجه شد مصطفی 
آغداغ، گزارشگر تلویزیونی در حال عکس گرفتن از او در 
محل تفریحی در کوروچشمه است؛ جایی که روز قبل با 
نامزدش به آنجا رفته بود. فرناندز که چند روز پیش با تیم 
سپاهان برای اردو با تیمش به ترکیه رفته، ظاهرا اردوی 
تیم را ترک کرده و به همراه نامزدش به محل تفریحی در 
کوروچشمه رفته است. فرناندز که با تعدادی زن در حال 
ترک محل بوده، وقتی متوجه می شود با دوربین  از او عکس 
می گیرند، به خبرنگار ترکیه ای حمله می کند. در جریان 
این درگیری، مانوئل فرناندز با مشت به خبرنگار ترکیه ای 
ضرب��ه می زند که ثانیه به ثانی��ه این درگیری با دوربین 
تلفن همراه ثبت شده است. این خبرنگار که مورد حمله 
قرار گرفته، بلافاصله وضعیت را به پلیس گزارش و طرح 

شکایت کرده است. 

اخبار

ورزشی

داریوش مجلل: وزیر ورزش و جوانان با اظهار تعجب از تخلفات 
رخ داده در پرونده سرمربی سابق تیم  ملی فوتبال ایران، گفت: 
اسم این پرونده سونامی ویلموتس است و باید آن را پیگیری 
حقوقی و قضایی کنیم. اظهارات حمید سجادی، وزیر ورزش 
و جوانان تازه ترین موضع گیری علیه پرونده مارک ویلموتس، 
س��رمربی س��ابق و بلژیکی تیم  ملی فوتبال ایران است که تا 
اینجای کار حداقل ۵ میلیون یورو روی دست فدراسیون فوتبال 
گذاشته است؛ به علاوه مبلغ 3۲ میلیارد تومان مالیات. سجادی 
با حضور در شبکه خبر، در واکنش به اتفاقات رخ داده در پرونده 
ویلموتس، گفت: گزارشی از سرپرست فدراسیون خواستم. من 
باید بدانم این اتفاقات که از ویلموتس مطرح می شود ابعادش 
چیست. وی افزود: چیزی که در گزارش دیدیم مثل قله کوه 
یخ است که از آب بیرون  زده است. در جلسات خودمان اسمش 
را سونامی ویلموتس گذاشتم. امیدوارم باشگاه های عزیز ما مثل 
اس��تقلال که ۱۰ درصدش واگذار ش��ده است، دقت کنند در 
قرارداد با مربیان خارجی این باشگاه ها »ویلموتس ۲« نداشته 
باشند. اگر هر کجا سهل انگاری کنیم این احتمال وجود دارد. 
وزیر ورزش و جوانان همچنین اشاره ای سربسته به بحث دلالی 

در پرونده ویلموتس داش��ت و تاکید کرد: برای گرانی مبالغ و 
تعرفه های قراردادها یک »فیرپلی« مالی وجود دارد. باشگاه ها 
س��قف بودجه دارند و در این س��قف برای ورزش��کاران عدد و 
رقم تعیین می کنند. اینجا معرف ها و واسطه ها پول می گیرند. 

امیدوارم اینجا دست دلالان کوتاه شود 
یا حداقل کم شوند. ابعاد مختلفی وجود 
دارد. سجادی ادامه داد: در گزارشی که 
من خواندم که متأسفم اینطور است، ۲ 
میلیون یورو به ویلموتس و دستیارانش 
قبلا پرداخت شده است. رأی هم آمده 
اس��ت که 3 میلیون و 3۰۰ هزار یورو 

است. ۲ مبلغ ۵ درصد دیرکرد هنوز اعلام نشده است. در گزارش 
اشاره به مالیات [ویلموتس] هم نشده است که 3۲ میلیارد تومان 
است. چه کسی آن را باید پرداخت کند؟ ما بدهی داریم. مالیات 
برای مردم است. یک میلیون و ۹۰۰ هزار تا بتدریج پرداخت 
شده است. وی تصریح کرد: به عنوان یک ورزشی و به عنوان 
یک معلم دانشگاه نه به عنوان خادم ورزش، برایم سوال است 
قراردادی که بس��ته می ش��ود، ضمانتش چیست؟ فدراسیون 

برای پرداخت پول ویلموتس از شستا کمک گرفت. ما شستا 
را دوس��ت داریم، یک گروه اقتصادی فعال است و سوء تعبیر 
نشود. کمک گرفتند تا پیش پرداختی به ویلموتس و دستیارانش 
شود. ضمانت این ۲ میلیون یورو، ساختمان فدراسیون است. 
طبق این گزارش، ۶ دانگ ساختمان 
فدراسیون برای شستا است. سجادی 
یادآور ش��د: بر اساس یوروی ۱۲ هزار 
تومانی، در اسناد پرداختی فدراسیون، 
یک رقم ۲۴ و ی��ک رقم ۲۵ میلیارد 
تومان است که به شستا پرداخت شده 
ولی ساختمان فدراسیون به نام شستا 
شده است. میرشاد ماجدی، سرپرست فدراسیون فوتبال می گوید 
ساختمان فدراسیون ۱۲۰ میلیارد تومان می ارزد. وزیر ورزش و 
جوانان گفت: ساختمان فدراسیون رفت، ویلموتس رفت، پول ها 
رفت، این جریمه آمده است، این مالیات روی دست مان مانده 
است. منتظر ۲ مبلغ ۵ درصد جریمه هم هستیم. منتظر هزینه 
کادر فنی هم هستیم. این به نظر من سونامی است. سجادی 
از پیگی��ری این پرون��ده در مراجع قضایی خبر داد و افزود: به 

ه��ر حال باید پرونده مربوط به ویلموتس را پیگیری قضایی و 
حقوقی کنیم. باید ببینیم پرداخت پول او از کجاست. ما باید 
وظایف نظارتی را انجام دهیم. به هر حال ضرر و زیان هایی وارد 
شده است و درباره مسببان منتظر اقدامات بعدی هستیم. وی 
به بعد دیگر پرونده ویلموتس اشاره کرد و مشکلی که برای باشگاه 
پرسپولیس ایجاد شده است. سجادی گفت: در این پرونده حتی 
گفتند 3  دانگ از ساختمان باشگاه پرسپولیس به نام شستا شده 
که ناراحت کننده است. ما به نمایندگی از مردم پیگیری می کنیم. 

ما در کنار فدراسیون و فوتبال هستیم.
به گفته س��جادی، حجت الاسلام رئیسی، رئیس جمهور و 
معاون اول او دستورات ویژه داده اند تا هر کار لازم است برای 
تیم ملی فوتبال انجام شود. وی گفت: تیم  ملی فوتبال، امید 
مردم است. کادر فنی هم که تثبیت شده است و ما هم گفتیم 
که از هر تصمیم فدراس��یون حمایت می کنیم. حتی گفتیم 
مربیان خوب ایرانی داریم اما در نهایت جمع بندی مسؤولان 
فدراسیون ادامه حضور اسکوچیچ بود. ما در کار فنی دخالت 
نداریم و حمایت می کنیم تا در نهایت یک تیم شایس��ته در 

جام جهانی شرکت کند.

ادامه از صفحه اول
 بنابراین می توان گفت ما ثبات سیاس��ی 
نداریم... جنگ در اوکراین باید پایان یابد اما جنگ با شکست ولادیمیر 
پوتین پایان نخواهد یافت. مهم نیست چند بار این مزخرفات توسط 
وزیر خارجه آلمان یا بایدن یا هر کس دیگری گفته شود. جنگ زمانی 
پایان خواهد یافت که ناتو بپذیرد در اوکراین گسترش نخواهد یافت 
و به نتیجه مذاکرات پایبند خواهد بود. اگر به مسیری که اکنون در 
آن هستیم ادامه دهیم، به زعم آنها نتیجه چنین خواهد بود: اوکراین 
سلاح های بیشتری خواهد گرفت، بنابراین پوتین را شکست می دهد، 
بدون مصالحه، روسیه را از کریمه بیرون می رانیم و... اما واقعیت غیر از 
این است. واقعیت این است که یا اوکراین از روی نقشه محو می شود یا 
جنگ سوم جهانی آغاز می شود یا هر دو با هم روی می دهد. بنابراین 
اگر ما خواهان جهانی باثبات هستیم، باید به جنگ پایان دهیم. نه بر 
اساس شرایط ناتو. مردم باید درک کنند که این جنگ به این دلیل 
آغاز ش��د که ایالات متحده بر گسترش ناتو به شرق اصرار داشت؛ 

امری که کاملا غیرمسؤولانه و کاملا در تضاد با تعهداتی بود که به 
روس ها داده شده بود. بنابراین بی احتیاطی خود ما موجب بی ثباتی 
بی سابقه شده است. ما باید جنگ را از طریق مذاکره متوقف کنیم. 
ما باید از لفاظی درباره شکس��ت پوتین و روسیه جلوگیری کنیم. 
لازم است هر چه زودتر گسترش ناتو متوقف شود تا اوکراین حفظ 
شود و روسیه را رها کنیم. این همان چیزی است که در ابتدا روی 
میز بود اما ناتو و بویژه بایدن آن را نپذیرفتند. متأسفانه اروپا صدای 
مستقل خود را از دست داده است. دراگی نخست وزیر ایتالیا، مکرون 
رئیس جمهور فرانسه، شولتس صدراعظم آلمان؛ همه صدای خود را 
از دست دادند. آنها نتوانستند بگویند چه چیزی برای اروپا مناسب 
اس��ت. نتوانستند بگویند ما هم اینجا هس��تیم. روسیه را دوباره به 
دشمن تبدیل کردیم، زیرا این همان چیزی است که نومحافظه کاران 
آمریکایی می خواستند. آنها اولویت ایالات متحده را می خواستند و 
پوتی��ن در نهایت واکنش نش��ان داد. در قل��ب این بحران در وهله 
نخس��ت ناتوانی ما در همکاری و عاقل بودن نهفته اس��ت و بس«.

تعبیر عجیب وزیر ورزش از قرارداد ننگین

این »سونامی ویلموتس« است!

انگشت اتهام همراه جورج سوروس به سمت نومحافظه کاران دولت بایدن

جنگ اوکراین را آمریکا در دامن اروپا گذاشت!

اردوی تیم  ملی امید تعطیل شد
اردوی تیم ملی فوتبال امید به علت تکمیل نشدن فهرست این تیم و انصراف مهدوی کیا از حضور در مسابقات کشورهای اسلامی، تعطیل شد. اردوی 
آماده سازی تیم ملی فوتبال امید که برای حضور در مسابقات همبستگی کشورهای اسلامی به میزبانی شهر قونیه در ترکیه برپا شده بود، تعطیل شد و 
بازیکنان این تیم راهی باشگاه های خود خواهند شد. پیش از این دیدار دوستانه تیم ملی المپیک با پیکان که قرار بود انجام شود هم لغو شد. 

رسانه ایتالیایی کالچو مرکاتو مدعی شد 
میلان یک بار دیگر قصد دارد شانس خود 
را برای جذب مهدی طارمی امتحان کند. بحث علاقه مدافع 
عنوان قهرمانی سری آ به مهاجم ایرانی پورتو، خبر تازه ای نیست 
و در ماه های گذشته بارها و بارها نام مهدی طارمی به عنوان 
یکی از اهداف نقل و انتقالاتی میلان بر سر زبان ها افتاده و پس 
از اینکه در روزهای گذشته رسانه های پرتغالی این موضوع را 
مجددا بازتاب دادند، حالا یک رسانه معتبر ایتالیایی نیز از علاقه 
روسونری به طارمی خبر داده است. مهاجم ایرانی که چند روز 
پیش با حضور در یک مصاحبه تصویری از علاقه اش به حضور 
در لیگ برتر انگلیس سخن گفته بود، صحبت هایش در پرتغال 
بازتاب زیادی داشت و بسیاری مدعی شدند او خواستار جدایی 
از پورتو است، هر چند خود طارمی با انتشار بیانیه ای به زبان 
پرتغالی، از ادامه حضورش در تیم اژدها سخن گفت. حالا پس 
از نخستین قهرمانی پورتو و طارمی در فصل جدید، او دوباره 

به میلان لینک شده است. وب سایت کالچو مرکاتو در خبری 
با تیتر »میلان دوباره به دنبال طارمی« نوشت: مهدی طارمی 
یکی از بهترین مهاجمان جهان است. میلان به بازیکن ایرانی 
که قراردادش با پورتو در ژوئن ۲۰۲۴ به پایان می رسد بسیار 
احترام می گذارد. با امضای قرارداد با اوریگی و بدون در نظر 
گرفتن تمدید قرارداد زلاتان ابراهیموویچ که از ژانویه ۲۰۲3 
به بعد در دسترس است، میلان احتمالا گزینه های در نظر 
گرفته شده برای نقش مهاجم مرکزی را تکمیل کرده است. 
البته باید گفت بازیکن بلژیکی که از لیورپول آمده، می تواند 
به عنوان وینگر هم استفاده شود. به گفته برخی منابع، پائولو 
مالدینی و فردریک ماسارا، مدیر فنی و مدیر ورزشی میلان 
همچن��ان به فکر خرید یک مهاجم دیگر هس��تند. به طور 
خ��اص، گزینه آنها مهدی طارمی بازیکن 3۰ س��اله ایرانی 
اس��ت که از تابستان ۲۰۲۰ در پورتو حضور دارد؛ کسی که 
یوونت��وس را در لیگ قهرمانان اروپا ۲۰۲۱ – ۲۰۲۰ تنبیه 

کرد و س��ال گذشته نیز این اتفاق برای لاتزیو در لیگ اروپا 
تکرار شد. بدون شک این مساله )مذاکره با طارمی( با رضایت 
خود مالدینی و ماسارا است، همانطور که تیم تحریریه کالچو 
مرکاتو در اول آوریل خبر علاقه میلان به طارمی را برای شما 
فاش کرد اما این علاقه هرگز به مذاکره منتج نشد. در بخش 
پایانی گزارش کالچو مرکاتو نیز آمده است: درخواست های 
پورت��و )برای فروش طارمی( ۲۰ تا ۲۵ میلیون یورو اس��ت 
و مطمئن��ا )این رقم مورد نظر تیم پرتغالی( در حال حاضر 
سرعت باشگاه روس��ونری را )برای مذاکره و جذب طارمی( 
کند می کند. ما تکرار می کنیم تاکنون چیزی فراتر نرفته ایم 
)مذاکرات پیشرفت چندانی نداشته است(، ماه ها پیش خبر 
ابراز علاقه میلان برای این بازیکن متولد ۱۹۹۲ که قراردادش 
با پورتو در ژوئن ۲۰۲۴ منقضی می شود را منتشر کردیم. او 
۱۴۰ گل در دوران ورزشی خود  زده است، از جمله ۲۶ گل 

)علاوه بر ۱7 پاس گل( در فصل گذشته.  

آخرین وضعیت طارمی در رسانه های ایتالیا

مهدی به میلان می رسد؟
گزارش

نگاه

معصوم�ه مومی وند: لغو اعزام ورزش��کاران ایران به مسابقات 
قهرمان��ی جوانان جهان برای همه یک خبر اس��ت اما برای 
ورزشکارانی که در شرایط سخت سهمیه گرفته اند، به معنی 
از دست رفتن آرزویی است که سال ها برای آن تلاش کرده اند. 
مس��ابقات دوومیدانی قهرمانی جوانان جهان۱۰ تا ۱۵ مرداد 
به میزبانی کلمبیا برگزار می شود و ایران برای این رویداد ۵ 
سهمیه داشت. سارینا ساعدی در پرش سه گام، علی امیریان 
در دوی ۸۰۰ متر، سمیر اقبالی در 3۰۰۰ متر با مانع، ارشیا 
مصدقی در پرش با نیزه و ارس��لان قش��قایی در پرتاب وزنه 
س��همیه این مسابقات را کسب کرده  بودند اما اعزام آنها لغو 
شد. فدراسیون دوومیدانی در توضیح لغو اعزام از مشکل در 
اخذ ویزا خبر داد و با دستاویز قرار دادن این موضوع که آمریکا 
به ورزشکاران ایران ویزا نمی دهد، اعزام به کلمبیا را لغو کرد. 
در بیانیه فدراسیون آمده است: »یکی از این مسیرها پرواز 
تهران به دوبی و از دوبی به فرودگاه جان اف کندی آمریکا و 
از آنجا به »بوگوتا« پایتخت کلمبیا و از بوگوتا به شهر »کالی« 
محل برگزاری رقابت ها بود که با توجه به اینکه باید ویزای 
ترانزیتی برای ورود تیم کشورمان به خاک آمریکا را دریافت 
می کردیم، متاس��فانه این موضوع به دلیل مشکلات مربوط 
به عدم صدور ویزا توسط آمریکایی ها برای مسافرانی که از 
مقصد ایران قصد ورود به خاک این کش��ور را دارند، محقق 
نشد و از طرفی باید توقف بسیار زیادی در آنجا می داشتند 
که اصلا درست نبود و ورزشکاران را با مشکلات زیادی مواجه 
می کرد. مس��یر بعدی پرواز از تهران به سمت دوحه قطر و 
از آنج��ا به مادرید پایتخت اس��پانیا و از مادرید به پایتخت 
کلمبیا و از آنجا به کالی ش��هر محل برگزاری مسابقات بود 
که این مس��یر پروازی هم احتیاج به ویزای ترانزیتی جهت 
ورود به کشور اسپانیا را داشت که با توجه به شرایط موجود 
این مس��یر نیز به نتیجه نرسید و باز هم توقف در آنجا زیاد 
بود. اینکه گفته می ش��ود تیم کشورمان به دلیل مشکلات 
مالی به این مسابقات اعزام نشده است اصلا صحت ندارد و 

این حرف از پایه بی اساس است«.

این بیانیه در حالی از س��وی فدراس��یون منتشر شده که 
این فدراس��یون می توانست با گرفتن ویزای ترانزیت یکی از 
کشورهای اروپایی، سفر دوومیدانی کاران به کلمبیا را مهیا کند 
و حتما لازم نبود برای سفر به کلمبیا از مسیر آمریکا اقدام کرد. 
حتی با یک جست وجوی ساده می توان متوجه شد روزانه از 
استانبول به مقصد بوگوتا، پایتخت کلمبیا پرواز وجود دارد و اگر 
فدراسیون بموقع اقدام می کرد، می توانست حتی بدون نیاز به 
ویزای آمریکا یا ویزای ترانزیتی شنگن، دوومیدانی کاران جوان 
را راهی مسابقات جهانی کند. فدراسیون دوومیدانی موظف 
بود شرایط لازم برای اعزام ورزشکاران خود را مهیا و در این 
راس��تا تلاش کند؛ جوانانی که با تلاش زیاد موفق به کسب 
ورودی شده اند، با هدف رقابت در میادین جهانی سختی ها را 

به جان خریده اند اما اکنون انگیزه خود را از دست داده اند، چرا 
که فدراسیون دوومیدانی وظیفه خود در اخذ ویزا را بدرستی 
انجام نداده اس��ت. در سال های اخیر تیم های زیادی از ایران 
به کلمبیا رفته اند اما چطور فدراس��یون دوومیدانی نتوانسته 
برای ورزشکارانش ویزا بگیرد. یکی از ورزشکارانی که سهمیه 
رقابت های جهانی را کس��ب کرده بود و خواست نامش فاش 
نشود، درباره لغو اعزام به قهرمانی جهان به ایسنا گفت: »نه 
فقط ما ۵ نفر که سهمیه گرفته ایم، بلکه سایر ورزشکارانی که 
تلاش کردند و نزدیک به ورودی هم شدند، بی انگیزه شده اند. 
همه بی انگیزه شده ایم و انگار تلاش مان برای مسابقات پیش رو 
کم شده است. قرار است ما را به یک مسابقه بین المللی اعزام 
کنند اما هیچ وقت جای مسابقات قهرمانی جهان را نمی گیرد. 

رکوردها در آسیا پایین است و ما دوست داشتیم در رقابت های 
جهانی مسابقه بدهیم اما از طرف فدراسیون حمایت نشدیم 
و اردویی هم برگزار نش��د«. فدراسیون دوومیدانی که مدعی 
حمایت از رده های پایه است اکنون چگونه می خواهد انگیزه 
را به جوانانی بازگرداند که آرزوی حضور در مسابقات جهانی 
را داش��تند؟ آیا با اعزام شان به مسابقات سطح پایینی چون 
ترکیه، آذربایجان یا آسیای میانه وظیفه خود را در قبال شان 
انجام می دهد؟ همان گونه که در مس��ابقات جهانی دور قبل 
جوانان، ایران ۹ سهمیه به دست آورد و امسال به ۵ سهمیه 
کاهش یافت، می توان انتظار داش��ت با این روند و بی انگیزه 
شدن جوانان، سهمیه ها در دوره های بعد هم کاهش پیدا کند 

و وضعیت از این بدتر شود.

دوومیدانی کاران جوانی که از مسابقات جهانی بازماندند

گام های خسته و مدیران کم کار!
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